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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Országgyü1 Hlratakla

Irományszám : k- 14 : 3 (

trkezett : 2005 AUG 31.

Kérdés

"Hogyan valósult meg a Gyurcsány-kormány oktatási és tudománypolitikai programja?
XIX." címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint
oktatási miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Miniszterelnök úr egy éve meghirdetett programjában ez áll :

„A munkaerőpiacon való helytállás, a folyamatos képzés érdekében továbbfejlesztjük a
felnőttképzés és a korszerű szakképzés intézményrendszerét ."

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Milyen eredményeket könyvelhet el az oktatási tárca a program fenti vállalásának
megvalósításában?

2. Mekkora összegeket fordított ezekre a Gyurcsány-kormány az elmúlt egy évben?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2005 . augusztus 31 .
G-G-

Pichler Imre
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